
Protokół Nr 4/2013 
z odbytego posiedzenia Komisji Mieszkaniowej… 

w dniu 23 kwietnia  2013r. 
 

 
 
 
Obecni:                                                          
1.Wąsowicz Dariusz                                    
2. Olesek Józef   
3. Zator Andrzej                                  
4. Kotulski Zbigniew 
 

 

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej, która 
odbędzie się w dniu 25.04.2013r. 

2. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rzepin za 2012r. 
3. Zaopiniowanie wniosków o przydział lokali mieszkalnych i socjalnych.  
4. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej Dariusz Wąsowicz powitał wszystkich i następnie 
przedstawił porządek obrad. Przewodniczący poinformował, że komisja mieszkaniowa w 
punkcie pierwszym zajmie się również uchwałą 8.7 w sprawie nadania nazwy ul. Słonecznej 
w Kowalowie. 

Następnie przewodniczący poinformował, że zostanie zmieniony porządek obrad, w pierwszej 
kolejności zostanie przyjęty gość, później będzie pkt. 3 Zaopiniowanie wniosków o przydział 
lokali mieszkalnych i socjalnych, później Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na 
sesję Rady Miejskiej, która odbędzie się w dniu 25.04.2013r. następnie Analiza sprawozdania 
z wykonania budżetu Gminy Rzepin za 2012r. i  sprawy różne. 
 
Burmistrz wniósł poprawkę poinformował, że uchwała 8.5. jest uchwałą 8.6. a uchwała  
8.6. jest uchwałą 8.5. 
 

Pan Piotr Stróżyk zapytał czy będzie możliwość uzyskania przez niego mieszkania? 

Pani Janicka poinformowała, że Pan Piotr jest na liście oczekujących na mieszkanie  na 
pierwszej pozycji, jest to rodzina wielodzietna Pan ma 6 dzieci. Ponadto Pani Janicka dodała, 
że gmina na dzień dzisiejszy nie posiada żadnego mieszkania  nawet, jeżeli są mieszkania to 
są to mieszkania mała, które nie mogą być przydzielone dla tak dużej rodziny. ale Pan Piotr 
zaproponował, że chciałby zaadoptować pomieszczenia w Lubiechni Wielkiej tam gdzie było 
kiedyś KGW, to pomieszczenie stoi puste w tej chwili. 
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Burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o to pomieszczenie , to są prowadzone rozmowy z 
firmą, która ma (taka będzie propozycja) zaadoptować to pomieszczenie połączone z 
pomieszczeniami biblioteki na biuro tymczasowe z wyremontowaniem na swój koszt, na 
okres ok. 1,5 roku. Burmistrz dodał, że później miało by to spełniać funkcje biblioteki. 

Ponadto burmistrz poinformował, że tam potrzebne są duże nakłady finansowe, ponieważ jest 
to pomieszczenie zgrzybiałe bez ogrzewania i na dzień dzisiejszy jest to niemożliwe. Nie jest 
to tylko kwestia odmalowania tego, ale również sprawa komina, który nie jest do końca 
sprawny, było tam szereg komisji, kiedy zapadała decyzja czy będzie stanowiło to 
pomieszczenie  funkcje  biblioteczną.  

Burmistrz dodał, że Pan Piotr musi się uzbroić w cierpliwość, jest Pan na pierwszym miejscu 
na liście oczekujących, jeżeli pojawi się jakieś mieszkanie odpowiedniej powierzchni, które 
spełnia normy to jest Pan brany pod uwagę. 

Przewodniczący Wąsowicz zapytał  jak duże mieszkanie musi mieć ta rodzina? 

Pani Janicka odpowiedziała, że co najmniej 5 m na osobę powierzchni mieszkalnej. 

Przewodniczący Wąsowicz poinformował, że jeżeli takie mieszkanie się pojawi to komisja na 
pewno zaopiniuje pozytywnie przyznanie go tej rodzinie, 

Dalej przewodniczący zapytał czy jeżeli byłoby mieszkanie mniejsze i Pan Piotr wyraziłby 
zgodę na to mieszkanie to czy można mu takie przydzielić? 

Pani Janicka poinformowała, że jeżeli osoba ta jest świadoma i składa oświadczenie, że 
przyjmuje taki lokal to można jej przydzielić. 

Przewodniczący Wąsowicz zapytał Pana Piotra czy chciałby lokal mniejszy? 

Pan Piotr odpowiedział, że tak, ponieważ w tej chwili   mieszka z dziećmi na  2 małych 
pokoikach. 

Przewodniczący Wąsowicz poinformował, że jeżeli będzie jakiś lokal to komisja zaopiniuje 
pozytywnie ostateczne stanowisko będzie należało do burmistrza, bo on odpowiada za 
gospodarkę mieszkaniową, ale będzie dobra wola i burmistrza i rady, aby pomóc rozwiązać  
Panu,  Pana problemy – zwrócił się przewodniczący do Pana Piotra.  

Pan Piotr podziękował. 

Ad.1 Zaopiniowanie wniosków o przydział lokali mieszkalnych i socjalnych.  
 
Przewodniczący Wąsowicz poprosił Panią Janicką o poinformowanie, jakie wpłynęły 
podania. 
 
Pani Janicka poinformowała, że od 1 marca 2013 roku zmieniły się kryteria dochodowe, 
najniższa emerytura wynosi 831,15 zł. Dla lokali mieszkalnych dla rodzin jest 75% najniższej 
emerytury  i jest to kwota 623,37 zł a dla osoby samotnej jest to 100%. Na lokale  socjalne dla 
rodzin jest 50%  i jest to kwota 415,58 zł a dla osoby samotnej 75% czyli 623,37 zł. 
 
Następnie Pani Janicka poinformowała, że nowe wnioski  na lokale komunalne złożyli: 

1. Magdalena Surowiec 
2. Anna Świderska  
3. Monika Płuciennik  
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4. Jakub Rożnowski  
Dalej Pani Janicka informowała, że z osób, które odpadły w trakcie opiniowania wniosków 
jak była robiona aktualizacja jest Pan Jakub Rożnowski, wysłane było do niego pismo, aby 
dostarczył dokumenty uzupełniające i w tej chwili ten Pan może być dopisany na listę. 
 
Na lokale socjalne wnioski złożyli: 
1. Andżelika Miśkowiec chodzi tylko o  wyrażenie opinii o przedłużeniu umowy.  
 
2. Rafał  Bukowski prosi o przyznanie mu lokalu socjalnego. 
 
Przewodniczący Wąsowicz poinformował, że wszystkie wnioski zostały zaopiniowane 
pozytywnie. 
 
Ad 2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej, która 
odbędzie się w dniu 25.04.2013r. 
  
 
Projekt uchwały 8.1. w sprawie określenia  zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gm. Rzepin , o kształtowaniu się  wieloletniej prognozy finansowej 
oraz określenia informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych 
instytucji kultury za I półrocze roku bud żetowego. 
 
Pani Barwińska poinformowała, że w związku z wprowadzeniem od tego roku funduszu 
sołeckiego informacje o przebiegu wykonania budżetu Gminy Rzepin za pierwsze półrocze 
roku budżetowego należy ująć wydatki jednostek pomocniczych w ramach funduszu 
sołeckiego. 
 
Pytań nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się z  w/w  projektem uchwały  

Projekt uchwały 8.2. w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 
 
 
Pani  Barwińska poinformowała, że w przedstawionym projekcie uchwały proponuje się 
zwiększenie planowanych dochodów o kwotę 1.350.248,65 zł, najistotniejszym zwiększeniem 
planu po stronie dochodów jest zwiększenie z tytułu sprzedaży działki o kwotę 1.336.198,65 
zł. Zwiększa się łączna kwotę planowanych wydatków  o łączna kwotę 1.350.248,65 zł do 
najistotniejszych zwiększeń w planie wydatków należą w rozdziale 01010 w § 605 wykonanie 
dokumentacji projektowej dla zadania pod nazwą „budowa sieci wodociągowej oraz stacji 
uzdatniania wody w miejscowości Lubiechnia Mała” o kwotę 68 tys. zł. W rozdziale 616  
wykonanie dokumentacji projektowej rewitalizacji Placu Ratuszowego w Rzepinie o  kwotę 
69 tys. zł, w rozdziale 63095  rozbudowa plaży  terenu rekreacyjnego przy jeziorze Długim na 
działce 774/1 w Rzepinie o kwotę 21 tys. zł, w rozdziale 75023 § 606  zakup serwera na 
potrzeby Urzędu Miejskiego w Rzepinie, w rozdziale 75023 § 606  zakup urządzenia UTM na 
potrzeby Urzędu Miejskiego w Rzepinie.  W rozdziale 80120 § 605 modernizacja pokrycia 
dachowego   wraz z dociepleniem dachu Liceum Ogólnokształcącego w Rzepinie  w związku 
z tymże złożone oferty w przeprowadzonym postępowaniu  przetargowym przekraczały 
kwotę zabezpieczona w budżecie, zwiększa się o kwotę 150 tys. zł. W rozdziale 90001 
budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej terenu za ul. Stanisława Moniuszki o 
kwotę 65 tys. zł w rozdziale 90001  budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej ul. 
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Pocztowej w Rzepinie o kwotę 60 tys. zł. W rozdziale 995 modernizacja zbiornika wodnego 
na działce nr 150 w Kowalowie o kwotę 51 tys. zł. W rozdziale 92109 § 605 z końcówką 8 i § 
605 z końcówką 9 rozbudowa budynku świetlicy wiejskiej w Drzeńsku o kwotę 484.946,05 zł  
środki własne na to zadanie to 158730,05 zł środki z PROW 326.216,00 zł. W rozdziale 
92601 § 605-8i9 urządzenie terenów rekreacyjnych we wsiach Gminy Rzepin o kwotę 
280 349,62 zł  środki własne na to zadanie to 106.565,62 zł środki z PROW 173.784,00 zł. W 
rozdziale 92601 § 605  wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pod nazwą 
„modernizacja boiska sportowego wraz z zapleczem socjalnym w Kowalowie o kwotę 26 tys. 
zł. rozdziale 92601§ 605 -8 i 9  budowa boiska do piłki nożnej w Radowie, w związku z tym 
że złożone oferty w przeprowadzonych postępowaniach przetargowym przekraczały znacznie 
kwotę przeznaczoną w budżecie proponuje się zwiększyć kwotę zabezpieczoną w budżecie o 
32.218,50 zł.  
 
Przewodniczący Wąsowicz zapytał czy kwota uzyskana ze sprzedaży nieruchomości została 
już w całości rozdysponowana? 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że już nic nie zostało. 
 
Przewodniczący Wąsowicz zapytał czy będą z tej kwoty robione jakieś drogi w Rzepinie? 
 
Burmistrz poinformował, że wykonywane są prace  z planowanego budżetu na rok 2013, 
kwota, która wpływa ze sprzedaży nieruchomości pozwala na to, aby zwiększyć zakres prac. 
Są to wartości przed przetargowe po przetargach, jeżeli zostaną jakieś kwoty będą przesunięte 
na drogi. 
W chwili obecnej jest robiony chodnik przy ul. H. Sawickiej następnie będzie robiona alejka 
na cmentarzu i później część dróg na osiedlu leśnym i na Starym Mieście chodniki przy  ul. 
Walki Młodych i T. Kościuszki. 
Następnie burmistrz informował, że gmina korzysta z ostatniego rozdania pieniędzy z UE, 
ponieważ zostały tylko pieniądze na obszarach wiejskich. 
 
 Przewodniczący zapytał czy kwota 26 tys. na „modernizacja boiska sportowego wraz z 
zapleczem socjalnym w Kowalowie. to jest tylko na wykonanie dokumentacji  i jaki będzie 
koszt całej inwestycji? Ponieważ  później gmina będzie musiała te wszystkie inwestycje 
realizować i może się okazać, że już tak dużej działki gmina nie sprzeda i nie będzie wpływu 
do budżetu. Jeżeli będzie zrobiona dokumentacja projektowa to należy te inwestycje 
realizować i wówczas  może się okazać, że dokończenie dróg na osiedlu leśnym czy innym 
miejscu będzie ciężko zrealizować, ponieważ jeżeli będziemy już dawać zielone światło na 
wykonanie dokumentacji projektowej  i nie znając, jaki będzie cały koszt te inwestycji to 
będzie problem z tworzeniem budżetu na rok 2014 bo trzeba będzie zabezpieczyć środki na 
inwestycje, dla których dzisiaj robione są projekty.  
 
Burmistrz poinformował, że sukcesywnie dokańczane jest osiedle leśne, nie można na chwilę 
obecną określić, jaki jest koszt inwestycji, ponieważ okaże się to po zrobieniu kosztorysu. 
Kosztorys może być zrobiony na bazie projektu. 
Ponadto burmistrz dodał, że realizacja projektów, które są teraz robione nie musi być w roku 
2014, gmina przygotowuje się na lata 2014-2020. 
 
Radny Olesek zapytał czy znana jest wartość szacunkowa rewitalizacji Starego Miasta? 
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Burmistrz odpowiedział, że wartość będzie mogła być określona po wykonaniu kompletnej 
dokumentacji, następnie dodał, że modernizacja dot. tylko części Starego Miasta gmina opiera 
się na koncepcji, która jest już zrobiona. 
 
Przewodniczący Wąsowicz poinformował, że głosując przy tego typu inwestycjach radni 
powinni, chociaż mniej więcej znać koszty tych inwestycji. 
 
Burmistrz poinformował, że rewitalizacja Starego Miasta może kosztować do 1 mln zł, 
Ponadto burmistrz dodał, że zadłużenie gminy spada nie są brane kredyty, zakończenie 
budowy farmy wiatrowej w 2014r przyniesie gminie ok. 1 ml zł wpływu do budżetu, dlatego 
jako główna inwestycja w 2014 r. jest planowana rewitalizacja „Starego Miasta” 
 
 Komisja zapoznała się z  w/w  projektem uchwały  

Projekt uchwały 8.3. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie bezprzetargowym  
nieruchomości stanowiącej własność Gminy  Rzepin 
 
Pani Kołodziejczyk poinformowała, że uchwała ta dot. działki nr 164/84 o powierzchni 19 m2 
położonej przy ul. M. Konopnickiej w kompleksie garaży, jest to działka, która od wielu lat 
jest objęta umową dzierżawy została zabudowana przez dzierżawcę po uzyskaniu przez niego 
pozwolenia na budowę. W tym momencie dzierżawca dysponuje umową dzierżawy zawartą 
na okres 10 lat. Na podstawie art. 37 ust 3 ustawy o gospodarce nieruchomościami sprzedaż w  
trybie bezprzetargowym jest możliwa, jeżeli spełniane są łącznie 2 warunki, czyli zabudowa 
została dokonana  na podstawie pozwolenia na budowę i dzierżawa jest zawarta, na co 
najmniej 10 lat. W tym przypadku spełnione są łącznie te dwa warunki, więc możliwa jest 
sprzedaż w trybie bezprzetargowym  na wniosek dzierżawcy.  
 
Pytań nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się z  w/w  projektem uchwały.  

 
Projekt uchwały 8.4. w sprawie nabycia w formie darowizny na rzecz Gminy Rzepin 
nieruchomości stanowiących własność Województwa Lubuskiego. 
 
Pani Pych poinformowała, że uchwała ma na celu uregulowanie praw własności gruntu, które 
znajdują się pod drogą gminną, jest to uregulowanie stanów prawnych zgodnie z podjętymi 
uchwałami przez Radę Miejską w Rzepinie w 2001r. to jest w czasie, kiedy była budowana 
mała obwodnica Rzepina oraz uchwałą Sejmiku Województwa Lubuskiego z, 2002r. która 
określa, które działki, które drogi przejdą pod własność gminy po wybudowaniu obwodnicy. 
Podjęcie tej uchwały spowoduje uregulowanie spraw związanych z własnością gruntu, 
ponieważ drogi są gminne a grunt jeszcze w Zarządzie Województwa Lubuskiego. 
 
Pytań nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się z  w/w  projektem uchwały  

 
 
Projekt uchwały 8.5. w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/234/2013 z dnia 21.02.2013r. 
w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Rzepin. 
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Pani Janicka poinformowała, że zmiany  te dokonywane są, dlatego, że w dniu 6 marca 2013 
r.  weszła w życie ustawa o zmianie  ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach i  
art. 5 ust 1 pkt 1 ustawodawca daje możliwość, aby w zamian za właścicieli nieruchomości 
gmina przyjęła obowiązek wyposażenia nieruchomości w pojemniki i utrzymanie ich w stanie 
technicznym i sanitarnym w zamian za uiszczoną opłatę. 
Dalej Pani Janicka poinformowała, że jest już pozytywna opinia sanepidu w sprawie 
zaopiniowania projektu tej  uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się z  w/w  projektem uchwały  

 
Projekt uchwały 8.6. w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/238/2013 z dnia 21.02.2013r. 
w sprawie szczegółowego sposobu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania  tych 
odpadów , w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Zastępca burmistrza poinformował, że uchwała ta jest następstwem  uchwały opiniowanej 
wcześniej, w szczegółowych zasadach powinien być ujęty element dostarczania dla 
mieszkańców pojemników na odpady w zamian za uiszczoną opłatę i to zostaje wpisane. W 
zamian za uiszczoną opłatę mieszkańcy dostają pojemniki, które będą utrzymywane w 
odpowiednim stanie technicznym i sanitarnym przez gminę. 
Następnie zastępca burmistrza poinformował, że jak były podejmowane pierwsze takie 
uchwały to nie było możliwości zamieszczenia takiego wpisu, ponieważ ustawodawca jasno 
określił, że to mieszkańcy mają sobie zapewnić te pojemniki i radni podejmowali takie 
uchwały. W ostatnim czasie nastąpiła zmiana w ustawie i rada może, ale nie musi przyjąć na 
miasto taki obowiązek, uznaliśmy, że ułatwi to mieszkańcom uczestnictwa w całym systemie 
gospodarki odpadami. 
Ponadto zastępca burmistrza dodał, że będzie to finansowane z opłaty wnoszonej przez 
mieszkańców. 
 
Przewodniczący Wąsowicz zapytał czy wiadomo, kiedy będzie przetarg na wywóz odpadów 
komunalnych? 
 
Pani Pych poinformowała, że jest już przygotowana specyfikacja, została ona przekazana do 
konsultacji dla Dyrektora Boberskiego i dla Pana Pastuszaka. 
Następnie Pani Pych dodała, że jeżeli radni podejmą uchwałę w sprawie zapewnienia przez 
gminę pojemników to ta uchwała będzie załącznikiem do tej specyfikacji, jeżeli 25.04 20013 
r. będzie podjęta uchwała to 26.04.2013 będzie ogłoszony przetarg z okresem  na otwarcie 
planowanym na 9 maja 2013r.  
 
Radny Zator poinformował, że jest to dobra decyzja, aby gmina zakupiła pojemniki, następnie 
zapytał czy pojemniki te będą w tej ustalonej kwocie 7zł i 10 zł ? 
 
Zastępca burmistrza poinformował, że opłata ta ma to pokryć, ale niewiadomo czy  stawki 
jakie założyła rada  7 zł i 10 zł to pokryją. 
Podejmując taką uchwałę radni muszą liczyć się z tym, że wiąże się to z kosztami, które będą 
musieli pokryć mieszkańcy.  
Zastępca burmistrza dodał, że można się domyślać, że stawki te są za niskie, ale wszystko 
okaże się po przetargu i wtedy burmistrz zaproponuje nowe stawki. Ponadto zastępca 
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burmistrza  poinformował, że jego zdanie różnica 3 zł jest zbyt mała, aby zmobilizować 
mieszkańców do segregacji odpadów, mieszkańcy zmieniają deklaracje, rezygnują z 
segregacji na rzecz niesegregowania, dlatego należałoby rozważyć, aby różnica między 
stawkami była wyższa. 
 
Radny Zator zapytał jak będzie wyglądał przetarg czy gmina poda cenę, za jaką będzie to 
wywożone czy firma startująca w przetargu określi, że będzie wywoziła odpady, za np. 1 mln 
zł i ten 1 mln zł będzie rozbity na mieszkańców i wtedy będzie ustalona stawka? 
 
Zastępca burmistrza poinformował, że stawka ta to nie tylko wywóz odpadów, w tej stawce 
zawiera się cały system (pracownicy, PSZOK ) 
 
Przewodniczący Wąsowicz poinformował, że burmistrz ogłaszając przetarg musi bazować na 
tych środkach, jakie będzie miał, czyli musi przeliczyć, jakie będzie miał wpływy  od tego 
może zrobić przetarg. Nie może być takiej sytuacji że burmistrz będzie miał dochody  np. 
800.000,00 zł  a przetarg będzie na 1.200.000,00 zł i postawi rade przed faktem dokonanym, 
że z budżetu gminy będzie musiał dokładać do tego zadania 400.000,00 zł i proponuje stawkę 
z 10zł, na np. 15zł czy 16 zł  takie działania są niedopuszczalne, dlatego o tyle ważne było 
podjęcie tej uchwały, jakie będą wpływały środki do budżetu gminy. 
 
Pani Pych poinformowała, że w przetargu mogą startować tylko te firmy które są 
zarejestrowane  w rejestrze Gminy Rzepin.  
W Gminie Rzepin takich firm jest zarejestrowanych 7 z czego 2 nie spełniają wymogów 
formalnych, chyba, że do chwili przetargu taka firma zarejestruje się u burmistrza. 
Do oszacowania wartości zamówienia brane były dane z ubiegłego roku ile odpadów było 
zebranych od wszystkich, ponieważ w tej chwili gmina jest zobowiązana odbierać odpady 
tylko od nieruchomości zamieszkałych. Szacowana wartość zamówienia jest od 
nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych tzn. od przedsiębiorców. 
Pani Pych poinformowała, że przetarg będzie ogłoszony na okres od 1 lipca 2013r. do  30 
czerwca 2014 r. 
 
Radny Zator zapytał, jaka to jest suma? 
 
Pani Pych odpowiedziała, że kwotę podaje się przed otwarciem ofert, wcześniej nie może 
podać. 
 
Radny Zator zapytał, skąd gmina weźmie kwotę jaka będzie wynikała z różnicy pomiędzy 
wniesionymi opłatami , a kwotą, za którą  firma będzie wywoziła odpady, jeżeli np 1 mln 
będzie z opłat a 1,2 mln będzie trzeba zapłacić firmie to skąd gmina weźmie 200 tys. zł.? 
 
Pani Pych odpowiedziała, że nie mówimy o takich kwotach, mówimy o kwotach do 800 tys. 
zł netto, bo do tej kwoty jest przetarg poniżej progów unijnych, ale trzeba zdawać sobie 
sprawę z tego że w tych pieniądzach musi się znaleźć wyposażenie i obsługa  PSZOK-u . 
 
Pani Pych poinformował, że jeżeli przetarg zostanie otwarty i okaże się, że wartość 
najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę, jaką zamawiający przeznaczył na finansowanie 
tego zadania wtedy komisja przetargowa składa wniosek do burmistrza o to  żeby przesunął 
daną kwotę żeby ten przetarg rozstrzygnąć, jeżeli burmistrz nie będzie mógł przesunąć tej 
kwoty będzie ogłoszony następy przetarg. 
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Przewodniczący Wąsowicz zasugerował, żeby wszelkie obawy i dyskusje o podwyżkach 
zostawić do rozstrzygnięcia przetargu. 
 
Zastępca burmistrza poinformował, że kwoty 7 zł i 10 zł nie są kierunkiem dla firmy to jest 
cały system i nie było mowy o podwyżkach tylko o tym, że różnica  między tymi kwotami 
wydaje się zbyt mała. 
 
Radny Zator zapytał, dlaczego mała?   
 
Pani Pych odpowiedziała, że kwota ta nie będzie motywowała ludzi do tego, żeby 
segregować, a jeżeli mieszkańcy nie będą segregować to my wszyscy, jako mieszkańcy 
zapłacimy karę, dlatego, że na gminę został nałożony obowiązek segregacji, z którego musi 
się wywiązać do 2030 r. 
 
Pytań nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się z  w/w  projektem uchwały.  

 
Projekt uchwały 8.7. w sprawie nadania nazwy ul. Słonecznej w Kowalowie.  
 
Pani Pych poinformowała, że uchwała ta jest po raz drugi w poprzedniej uchwale wkradł się 
błąd w związku z tym uchwała ta, uchyla uchwałę z 26 marca 2013 r.  
 
Pytań nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się z  w/w  projektem uchwały.  

 
Ad. 3 Analiza z wykonania budżetu Gminy Rzepin na 2012r. 

Przewodniczący Wąsowicz poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie roczne z 
wykonania budżetu, sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego samorządowych 
instytucji kultury, informacje o stanie mienia Gminy Rzepin za 2012r. i komisja musi 
zaopiniować to sprawozdanie. 
 
Następnie Przewodniczący Wąsowicz dodał, że w roku 2012 zostały sprzedane 23 lokale 
komunalne. Niepokojące jest, że zaległości czynszowe, podatkowe z roku na rok się 
zwiększają  
 
Pytań nie zgłoszono  
 
Komisja Mieszkaniowa… opiniuje pozytywnie sprawozdanie z wykonania budżetu za 
2012 rok. 
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Ad. 4 Sprawy różne  
 
Przewodniczący Wąsowicz zapytał o chodnik przy ul Dworcowej czy pracownicy 
interwencyjni mogliby go zrobić, to jest nieduży odcinek? 
 
Zastępca burmistrza odpowiedział, że Pani Pych będzie przygotowywała informację ile to 
będzie kosztowało, wtedy zostaną podjęte  odpowiednie kroki. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:                                                  Przewodniczący  Komisji Mieszkaniowej … 

M. Szewczyńska                                                          (-)  Dariusz Wąsowicz 

 
 
 

 


